
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. juni 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 784
Af rapporten "Ll. Torup lagerudvidelse - Miljørapport og VVM-redegørelse" af
22. januar 2010 fremgår det på side 60: " Den mest iøjnefaldende begræns-
ning i Dansk Salt/Akzo Nobels anvendelse af Ll. Torup brine ligger i det fak-
tum, at Ll. Torup brine er produceret på basis af vand fra Hjarbæk Fjord, der
indeholder ca. tre gange så meget kalium, som tilladt i den brine, der skal an-
vendes som råvare på fabrikken i Mariager". Er ministeren enig i, at såfremt
der anvendes grundvand vil denne begrænsning ikke være aktuel længere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Husted (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Husted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand

1/1

Miljø- og Planlægningsudvalget 2010-11
MPU alm. del Spørgsmål 784
Offentligt


